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Protokoll fört vid årsmöte med  Fjällhöjdens samfällighetsförening 2023 

Tid: Söndag 12 mars 2023 

Plats: Balingsnässkolan 

1 Årsmötets öppnande 

Föreningens sekreterare Magnus Erkstam hälsade alla välkomna och 

förklarade årsmötet för öppnat. 

Föreningens styrelse och övriga funktionärer presenterade sig. 

 

2 Godkännande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 

3 Val av ordförande för årsmötet 

Claes Berglund valdes till ordförande för årsmötet. Claes tackade för 

förtroendet och övertog mötesledningen. 

4. Val av sekreterare för årsmötet  

Gunnar Viktorsson valdes till sekreterare för årsmötet. 

5 Val avtvå justerare att godkänna årsmötesprotokollet samt vid behov 

fungera som rösträknare 

Mats Tägt och Robert Svensson valdes. 

Claes informerade att röda röstlappar delats ut en per fastighet för att 

underlätta räkning vid eventuell röstning 

6 Godkännande av att kallelse till årsmötet skett stadgeenligt 

Årsmötet godkände att kallelse var utsänd i tid. Skall vara utsänd två veckor 

före mötet och hade skett nästan tre veckor före mötet. 

7 Fastställande och godkännande av röstlängd. 

Ordförande hade förberett en röstlängd som prickats av vartefter 

deltagarna anlänt. 43 fastigheter är representerade varav två med fullmakt. 

11 fastigheter var representerade med två medlemmar. På fråga om denna 

kunde utgöra vår röstlängd blev svaret Ja! 

 43 fastigheter av totalt 84 utgör 51 %. Röstlängden bifogas 

originalprotokollet 
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8 Redovisning av styrelsens verksamhetsberättelse och budgetuppföljning 
 Se bilaga 1  
Styrelsen/Magnus Erkstam redovisade Verksamhetsberättelsen 
Först en rättelse 45 deltagare av 84 fastigheter på årsmötet ska vara 54% 
inget annat. 
Lite större punkter:  
- Vi har börjat byta gatubelysning till LED-lampor.  
- Byte av huvudventiler för vatten under längorna. 
- Garagen har besiktigats och enplansgaragen har bedömts att de nått sin  
 tekniska livslängd. Tvåvåningsgaraget är i bättre skick. Vi återkommer till 
 detta i en senare mötespunkt. 
 
Nicklas Glimstad Gozzi redovisade den ekonomiska delen. 
Det stora som hänt är att Skatteverket ändrat så att vi måste redovisa 
moms. 
Under 2022 hade budgeterats för högre mediakostnader men trots det 
överskreds budgeten. Kostnader för Vatten, El och Uppvärmning ökat med 
ca 100 tusen från 2021 till 2022.   
En annan stor kostnad var besiktning av garagen drygt 50 tusen 
Det plötsliga stora snöfallet i november som medförde större kostnader for 
träd. 
Vi har avsatt 15%  326 592 kr  till reparationsfonden. Avgiften har ökat till 
8 200 per kvartal 
 
Styrelsen föreslår att årets negativa resultat – 261 242,02  tillsammans med 
balanserat överskott 1 245 089,33 överförs i ny räkning. 

  

Budgetuppföljning 

De stora posterna har varit Värme, Vatten, Garagen och Grönytorna.  

Arvodena höjdes något vid förra årsmötet varför de gick över budget. 

En fråga ställdes om det finns någon underhållsplan i föreningen 

Svar: Det finns en plan där man fyllt i vad man har gjort men vi har ingen 

plan som sträcker sig långt framöver vilket vi insett. Alla åtgärder som vi gör 

nu fyller vi i och bedömer livslängden och ser till att summan finns då när 

det behöver åtgärdas. Men det är en bra kommentar att det behövs en 

framtida underhållsplan inte enbart en historisk.  

Frågades vidare om avgifterna nu räcker för moms och underhåll framöver. 

Svar: Tas upp under senare punkt. 

Inga fler frågor på verksamhetsberättelse och budgetuppföljning ställdes. 

Berättelsen och budgetuppföljningen lägges till handlingarna 
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9 Föredragning av revisionsberättelse Se Bilaga 2 

Revisionsberättelsen föredrogs av Lennart Bresell, med notering  att 

revisorerna tillstyrker 

• att de framlagda resultat- och balansräkningarna fastställes, 

• att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för förvaltningen under 

räkenskapsåret 2022. 

Noterades att Revisionsberättelsen var föredragen. 

10 Fastställande av resultat och balansräkning samt disposition av resultatet 

Resultat- och balansräkningen, se bilaga 3, godkändes av årsmötet. 
Styrelsens förslag att 2022 års resultat på -261 242,02 kr tillsammans med 
balanserat överskott på  1 245 089,33 kr med en sammanlagd summa på 
983 847,31 kr överförs i ny räkning. Stämman beslutade att resultatet ska 
disponeras  så som föreslagits och att fastställa resultat- och balansräkning 

 

11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022 
Ordinarie Föreningsstämman beviljade styrelsen enhälligt ansvarsfrihet för 

det gångna verksamhetsåret 2022. 

12  Förslag från styrelsen 

a. Förslag på ändring av anläggningsbeslut 

Magnus Erkstam redogjorde för styrelsens förslag 

I samband med utredningen för att införa möjlighet till att ladda el- och 

hybridbilar i de gemensamma garagen har det framkommit att 

anläggningsbeslutet måste ändras för att detta ska kunna bli tillåtet. 

Kostnad för att ändra anläggningsbeslut brukar vara 50 – 100 tusen 

kronor. Detta gör att vi bör ta tillfället i akt att göra alla förändringar av 

anläggningsbeslut vi ser som nödvändiga på samma gång. 

Förslag på ändring av anläggningsbeslutet som styrelsen lyfter till 

årsmötet: 

Elbilsladdning i gemensamma Garage 

Förrådstak 

Centralantenn 

Förrådsbyggnader 

Efter frågor och diskussion genomfördes beslut för varje punkt för sig 
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Elbilsladdning i gemensamma Garage 

Två förslag fanns. Styrelsens förslag och förslag från Kristoffer Alm om 

återremiss till Styrelsen för vidare utredning. 

Stämman beslutade efter röstning i acklamation för styrelsens förslag. 

Styrelsens förslag: Anläggningsbeslutet ändras till att tillåta 

samfälligheten att installera laddpunkter i de gemensamma garagen, 

samt möjlighet att debitera medlem för förbrukad el. Styrelsen ska 

företräda föreningen i arbetet med att ompröva anläggningsbeslutet. 

Styrelsen ges i uppgift att utforma finansiering samt fördelning av kostnad 

för installation av laddpunkt samt avgift för elförbrukning vid nyttjande 

 

 

Förrådstaken 

Styrelsens förslag: Anläggningsbeslutet ändras så att de enskilda 

förrådens yttertak övergår i enskild ägo och att ägandet av yttertak på de 

gemensamma förrådslängorna överförs till gemensamhetsanläggning 2 

från gemensamhetsanläggning 1. Styrelsen ska företräda föreningen i 

arbetet med att ompröva anläggningsbeslutet. 

Linnea Ahlberg framhöll att det inte finns någon samfällighetsförening för 

de gemensamma förråden. 

Magnus Erkstam: Både anläggning 1 och 2 omfattas av ett gemensamt 

anläggningsbeslut. Det som vi ska ändra. Kostnad för ändring av 

anläggning 2 ingår då i den gemensamma kostnaden.  

Anders Skott B46 ställde fråga om de gemensamma förråden behöver 

åtgärdas hur går det till? Claes Berglund beskrev att taken på förråden 

tillhör den större samfälligheten men förråden i övrigt tillhör ägarna. En 

enklare gemensamhetsanläggning kan hanteras utan en 

samfällighetsförening. De berörda fastighetsägarna går ihop och beslutar 

hur man löser de åtgärder som behövs. 

Man behöver inte formalisera mer än så. 

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag 
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Centralantenn 

Utdrag ur underlagstexten: 

”Punkten har tolkats som att föreningen ska erbjuda ett basutbud av tv-kanaler som 

distribueras via kabel, samt tillhandahålla tillhörande teknisk utrustning, ledningar och 

undercentral som behövs för detta.  

Föreningen betalar för ett distributionsavtal med Tele2 vilket tillåter medlemmarna att 

teckna avtal om TV-kanaler och Internet. I detta avtal ingår ett basutbud TV-kanaler 

utan extra kostnad. Parallellt med detta har vissa medlemmar installerat Internet via 

fiber från ett annat bolag och kan få tv-kanaler via detta. I föreningen finns alltså två 

olika infrastrukturer för Internet och TV, som medlemmarna kan välja mellan” 

Styrelsens förslag:  Anläggningsbeslutet ändras så att punkten om 

centralantenn moderniseras. Punkten ska tillåta att samfälligheten 

tecknar avtal med och upplåter plats till leverantör som tillhandahåller 

nödvändig teknisk utrustning för att medlemmarna ska kunna välja 

infrastruktur och tjänst enligt ovan. Styrelsen ska företräda föreningen i 

arbetet med att ompröva anläggningsbeslutet 

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag 

Förrådsbyggnader 

Utdrag ur underlagstexten: 

”På fastighet Fjället 159 bredvid fotbollsplanen finns det en friggebod som nyttjas som 

gemensamt förråd 

Enligt det nuvarande anläggningsbeslutet innefattar gemensamhetsanläggningen 

enligt punkt 1 d) Förråd för trädgårdsredskap .m.m. beläget i anslutning till garage 

byggnad, se karta aktbilaga KA” 

 

Styrelsens förslag:  Anläggningsbeslutet ändras så att det omfattar 

förrådsbyggnaden ovan i gemensamhetsanläggning 1. Styrelsen får även 

mandat att förändra anläggningsbeslutet så att garageförråd enligt punkt 

1 d) tas bort och att andra förrådsbyggnader läggs till. Styrelsen ska 

företräda föreningen i arbetet med att ompröva anläggningsbeslutet. 

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag 
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Tilläggsyrkande från Stefan Karlsson B98 genom fullmakt Johan Karlsson 

Solpaneler på Radhuslängornas yttertak 

När anläggningsbeslutet ändras skulle Solpaneler på taken kunna tas med. 

Yrkande: Utredningsuppdrag till styrelsen. 

Mikaela Stadig M148: Om vi kommer fram till att vill installera solpaneler 

inom en 10-års period så vore det bra att ta med solpaneler i 

anläggningsbeslutet nu oberoende av vad utredningen kommer fram till. 

Detta för att inte behöva kosta på ytterligare en ändring av 

anläggningsbeslutet. 

Kristoffer Alm: Jag yrkar på avslag. Av kostnadsskäl i nuvarande läge. 

Magnus Erkstam: Vi har mycket att hantera kommande året och vet inte 

dessutom mäktar med att utreda Solpaneler. Jag yrkar på avslag.  

Ove Nilsson B14. Refererade till en annan förening som satt upp paneler 

på taken och att bygglov inte behövdes. Frågade vidare om han kunde 

sätta upp Solpaneler på sitt radhustak eller på sitt förrådstak. 

Claes: Tätskiktet på radhustaken ägs av Samfälligheten som ansvarar för 

det. Så där kan inte enskilda fastighetsägare göra någonting. Inget får  

anbringas på yttertaket.  

En tekniskt kunnig medlem informerade att man inte kan installera 

solpaneler på papptak utan måste i så fall först byggas om med annat typ 

av material.  

Ordförande: Först tar vi ställning om vi ska jobba på solpanelsfrågan eller 

inte? 

 Första förslaget är Kristoffer och Magnus som yrkar på avslag 

 Årsmötet beslutade med acklamation avslagsyrkandet 

 Därmed faller yrkandet om utredning och på vilket sätt vi ska gå vidare. 

12b. Nybyggnation och renovering av garage 

Nicklas Gozzi: Några saker att ha med sig inför beslut. 

Det är dyrt att bygga nya garage. Det blir inte billigare om vi skjuter på 

det. 

I vårt finansieringsförslag har vi räknat med en ränta på 3% vilket känns 

ganska osannolikt tyvärr. När vi fick svar på garageutredningen och 

domen så pausades hela infrastrukturen med laddning. Från styrelsen 

anser vi att den inte kommer att ske om vi inte bygger nya garage. 

Oansvarigt att lägga pengar på något som eventuellt kommer att rivas. 
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Som det är just nu så kan man ladda bilen om man meddelar styrelsen 

och använder en mätare för sin förbrukning. Men blir det för många så 

kanske vi måste säga ifrån att ingen får ladda för det fungerar inte med 

den Elinstallation vi  har i garagen. 

 

Monika Princis M170: Har styrelsen sett på alternativet Carports 

Svar: Nej!  När vi sett runt så är det portarna som är dyrast. Ca 1 miljon 

 Frågades om ansvarsfrågan vid laddning i garagen om tex brand skadar 

andra fordon. Står bilägarens eller föreningens försäkring för skadorna? 

Risk finns att försäkringsbolagen inte tillåter laddning i gemensamma 

garage.  

 Lars Brusdal M150: En aspekt på byggnad av nya garage är att man vill ha 

större garage. Vi har dock bygglov för den storlek vi har så ska vi bygga 

större så kan ett nytt bygglov behövas.  

Nicklas: Man måste ha nytt bygglov. Entreprenörer vi talat med säger att 

det är första steget.  Standard garage idag är 2,7 m våra är 2,5 m vilket 

kan bli problem.  

Magnus: Vid årsmötet 2022 fanns förslag om att bygga större garage men  

det röstades ner. Det var reparationsbehovet som skulle utredas. Om 

nuvarande standardstorlek på garage är något större så kan det bli så men 

det var inte uppdraget.  

Kristoffer Alm: Det står något om att man bör  överväga att renovera 

värmekulverten under garagelängan framför länga T i samband med 

ombyggnad. Vad kommer det att kosta. Ska vi göra det nu eller senare. 

Nicklas: Kulvertkostnaden är inte med i kostnadsuppskattningen 

 

Kristoffer yrkade att återremittera förslaget till styrelsen för översyn av 

kostnadsbild och medskick att överväga Carports som alternativ. 

Magnus: Om vi ska ändra till Carports så måste Anläggningsbeslutet 

ändras så att vi får med det att styrelsen ska driva den frågan i så fall.  

Det ifrågasattes  om garagen på dubbelgaragets övre plan skulle vara kvar 

om resterande garage byts ut till Carports 

Anders B46 föreslog även att man för att hålla nere månadskostnaderna 

kunde dela upp åtgärderna i etapper/omlott över tid.  
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Diskussion utmynnade i att dubbelgaraget kan vänta ett antal år då det är 

i bättre skick. Yrkandet anger en kostnadsram på 8 miljoner inklusive 

dubbelgaraget vilket inte betyder att det måste ingå nu men styrelsen har 

varit inne på att även förnya garagen på dubbelgaragets övre plan av 

rättviseskäl.  

Mikaela: Lägre kostnader borde väga starkare än rättvisa att alla får nytt 

samtidigt 

Beslut 

Återremiss för att se över kostnader och Carports som alternativ begärd 

av Kristoffer Alm ställdes mot Styrelsens förslag att gå vidare. 

Röstning genomfördes. Alternativet Återremiss röstades först och fick 25 

röster. Då antal närvarande fastigheter var 44 så blev  beslutet 

Återremiss till styrelsen för översyn av kostnadsbild och medskick att 

överväga Carports som alternativ. 

 

Avbrott för bensträckare kl. 16:27 – 16:40 

 

13 Inkomna motioner 

13.a Avveckling alternativt avgiftsbeläggning av tvättstugan 

Jonas Aaslund Motionär 

Jonas motiverade sin motion om att avveckla tvättstugan alternativt 

avgiftsbelägga den. När man har en gratis tvättstuga kan det bli mycket 

okynnestvättande. Då fastigheterna har byggts med rum för tvättstuga 

samt att det är få som tvättar bör tvättstugan läggas ner. Det är inte 

rimligt att alla andra som inte tvättar ska betala för något de inte 

använder 

Styrelsen Magnus:  

Det har varit en fråga under en tid om vi ska ha en tvättstuga. 

I anläggningsbeslutet ingår tvättstugan. Nu har vi ändringar i 

anläggningsbeslutet så det borde inte vara ett hinder. Med få användare 

och ökade kostnader så yrkar styrelsen på att vi avvecklar tvättstugan 

enligt huvudförslaget och ändrar på anläggningsbeslutet.  
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Frågades vad tvättstugan kostar per år. Svar: Uppskattning ca 100 tusen 

för 140 tvättar. En tvätt i dagens tvättmaskin beräknas kosta 10kr. En 

torkning i dagens torkskåp beräknas kosta 54 kr. 

 

Beslut 

Ordförande: Vi har ett huvudförslag från Jonas Aaslund att avveckla 

tvättstugan som stöds av Styrelsen med tillägg att Anläggningsbeslutet 

behöver ändras.  

Det andra är att tvättstugan ska behållas. 

 

På fråga av ordförande svarade mötet med acklamation ett övertygande 

Ja på huvudförslaget att avveckla tvättstugan med styrelsens tillägg.  

 

Därmed faller det andra förslaget i motionen om att avgiftsbelägga 

tvättstugan. 

På fråga av ordförande drog Jonas tillbaka sitt andra förslag att 

avgiftsbelägga tvättstugan.  

Styrelsen föreslår vidare att vi ska belägga torkskåpet med 

nyttjandeförbud och att vi inte ska byta ut maskinutrustning. 

 

Det andra är att det är som nu. Det vill säga att det får tjäna ut tills beslut 

om anläggningsbeslutet har fattats och att även torkskåpet kan nyttjas.  

Mötet beslutade tydligt i acklamation för Styrelsens förslag. 

 

Det betyder att torkskåpet (Elfläkten) ej kan nyttjas efter protokollet 

justerats. 

13b  Längorna ska själva bestämma över träd och växtlighet i sitt närområde 

 Motion från Stefan Karlsson B98 (Ej närvarande) 

 

Styrelsen Magnus: Det framgår inte av motionen hur det ska skötas och 

inte vad som definieras som närområde. 

Ärendet har lyfts tidigare på årsmöte 2016 som då röstades ner med 

motivering att det strider mot stadgarna och vi ser inte att det är 

annorlunda idag.  

Styrelsen yrkar på avslag av motionen. 

Ingen yrkade på bifall till motionen. 
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 Ordförande: Det finns då bara ett förslag, styrelsens förslag till avslag på 

motionen.  

Fråga ställdes om årsmötet beslutar enligt styrelsens avslagsförslag. 

Mötet beslutade enligt styrelsens avslagsförslag. 

 

13c  Fällning av björkar i slänten nedanför fotbollsplanen 

Motion från Stefan Karlsson B98 (Ej närvarande) 

Styrelsen Magnus: Det gäller två björkar i slänten bakom länga Ä. I slänten 

har åtminstone sju träd tagits ner sedan 2016. Arborist rekommenderade 

2017 att spara dessa två träd medan två andra träd togs ner. Därför yrkar 

vi på avslag för träden behövs för att ta upp vatten och minska risken för 

fukt i området. Flera träd har skadats i snöovädret i november och kanske 

inte klarar sig. Vi bör vara försiktiga med att ta ned friska träd. Därför 

anser styrelsen  att vi ska följa rekommendationen från arboristen och 

bevara björkarna och yrkar att motionen avslås.  

 Ingen begärde ordet. 

 

Ordförande: Då finns bara styrelsens förslag till beslut att avslå motionen. 

Mötet beslutade enligt styrelsens förslag  

 

13 d Fällning av Silvergran 

Motion från Stefan Karlsson B98 (Ej närvarande) 

Det fanns ett yttrande men inget förslag till beslut från styrelsen 

Magnus: Vi har två motioner en från Stefan Karlsson och en från  

Khalid Raouz men Khalid har dragit tillbaka sin på grund av flyttning från 

området.  

 Länga Ä har uttryckt sitt starka önskemål att ta ner silvergranen.  

Arboristen har bedömt att granen är frisk och inte utgör fara. 

Trots det finns olika åsikter om trädet i föreningen. Magnus hänvisade till 

hemsidan hur vi jobbar med träd.  

Styrelsen gav ingen egen rekommendation utan lämnade till mötet att 

besluta om trädet ska tas ner eller inte.  

Magnus lämnade även yrkande på avslag av motionen för att det 

alternativet ska finnas. 
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 Ordet lämnades fritt- 

 

 Kjell Andersson: 

Några reflektioner om träd. Under lång tid har träd varit en 

återkommande fråga. Vilka som skulle tas ned. Under tiden jag var 

ordförande hade vi kontakt med flera trädgårdsföretag och kom då fram 

till att vårt område präglas av våra Tallar, Bokar och Björkar 

Träd som ska bevaras. En Silvergran är inte en naturlig del av beståndet. 

Jag yrkar på att Granen tas bort så snart möjligt. Den är artfrämmande 

och hör inte hemma i vårt område. Vidare framför Kjell Andersson kritik 

mot Järna Trädvård och hur de hanterat gallring och trädfällning med 

slutsatsen att inte förlita sig till en arborist.  

 Styrelsen Magnus: 

Vi behöver ju inte vara låsta till ett visst företag men den processen som vi 

har att en Arborist tittar på det är ändå bra eftersom det finns så många 

åsikter. Vi får överväga hur vi går vidare.  

 

Ove Nilsson B14 ifrågasätter kostnaderna till följd av Järna trädvårds 

arbeten.  

Styrelsen Jonas: Det var tre personer i två dagar som röjde upp efter 

snöstormen plus avgift för lastbil.  

 Ordförande:  

Vi har två yrkanden 

Magnus Erkstam har för egen del yrkat på avslag av motionen och Kjell 

Andersson yrkat på bifall på motionen att fälla  Silvergranen.  

Mötet beslutade i acklamation att bifalla motionen att Silvergranen ska 

fällas.  

13e Förbudsskyltar mot rastning av hundar vid nedre lekplatsen 

Motion från Stefan Karlsson B98 (Ej närvarande) 

Styrelsen Magnus: Vi sympatiserar med problemet att man inte plockar 

upp efter hundar. Det är inte säkert att skyltar hjälper och de är dyra och 

förfulande så styrelsen yrkar på avslag av motionen. 

 Monika M170 

Det är hundägaren som styr när hunden kan göra sina behov inte hunden. 

Vi har tre minuter till skogen och det klarar hunden om man går ut i tid. 

Det är att visa hänsyn till sina grannar att inte låta rasta sina hundar i 

området.  
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 Ordförande: Vi noterar till protokollet att det är olämpligt att rasta hundar 

inom vårt område. 

 Det finns bara ett yrkande och det är styrelsens förslag till avslag på 

motionen. 

 Beslut 

 Mötet beslutade att avslå motionen om skyltning. 

 

14 Beslut om avgifter och ersättningar 

Styrelsen Nicklas:  

Vi har ett förslag som innebär att vi måste höja avgiften ganska mycket. 

Inte på grund av garage eller annat utan för att vi ska klara de kostnader vi 

har med även avsättning till fonden.  De stora kostnader vi har är för 

värme, vatten och moms.  

Frågor: 

Kristoffer Alm: Medskickade att det blir en kraftig höjning och att det kan 

finnas alternativa sätt att hantera höjningen på genom att minska på 

avsättning till reparationsfonden och att minskade kostnader för 

torkskåpet tas med.  

 Claes Berglund 

Stockholm vatten har höjt taxan 25% och Södertörns fjärrvärme 8% och 

Elen vet vi ju vad som hänt. Egentligen har det inte fattats något nytt 

beslut om momsregler utan det är Skatteverket som har kommit med ett 

ställningstagande att egentligen har det här gällt alltid. Vi har rättat oss 

från 1 jan 2022. Avgiftshöjningen som styrelsen föreslår handlar om att 

täcka de kostnader omvärlden skickar på oss. Det handlar inte om någon 

höjd ambitionsnivå. År 2023 går inte ihop det heller utan det ger 

helårseffekt först 2024 eftersom vi har avgiftshöjning från 1a juli i år. 

Jag håller med Styrelsens förslag till avgiftshöjning även om jag också 

tycker att den är hög. Sen kan man notera att styrelsen föreslår att det ska 

vara möjligt att betala månadsavgift. 

 Monika: 

När höjdes avgiften senast?  

Nicklas: Förra året höjdes den 200 kr. Före det var den oförändrad i flera 

år. Höjdes när taken gjordes om.  

Det är inte roligt att komma med så stora avgiftshöjningar men som det 

ser ut nu har vi inget val. 
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 Beslut: 

Det finns bara styrelsens förslag  

Kristoffer Alm yrkade ingen ändring.  

Styrelsens förslag är att kvartalsavgiften höjs med 1925 kr till 10125 kr 

inklusive moms fr.o.m. 1 juli 2023. För den fastighetsägare som så önskar 

kan betala den månadsvis en tredjedel i sänder i förskott.  

 Meddela i så fall Claes Berglund senast den 30 april om detta. Den nya 

avgiften blir då 3 375 kr/månad inklusive moms. 

 Andra avgifter: 

Elavgifter för Motor- och kupévärmare och Laddning av elfordon. 

  

 Elavgifter  

Alla avgifter nedan inklusive moms.  

Motorvärmare  

Styrelsens förslag till elavgifter för säsongen 1 november 2023 till 15 april 

2024: 

 I garage med egen timer (i garage utan timer ej tillåtet):  

● motor- eller kupévärmare, 400 kr/säsong,  

● motor- och kupévärmare, 800 kr/säsong,  

Eluttag utomhus:  

● motor eller kupévärmare, 800 kr/säsong,  

● motor- och kupévärmare, 1200 kr/säsong Eluttag utomhus inkluderar 

även hyresavgift för P-platsen under tiden 1 november – 15 april. 
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Laddning av elfordon  

Styrelsens förslag 

Betalning för laddning av elbil eller laddhybridbil föreslås göras utifrån 

verklig förbrukning och föreningens självkostnad för el den aktuella 

månaden.  

Var och en köper själv in en elmätare och monterar den mellan eluttaget 

och bilens laddare. Mätning påbörjas vid årsskiftet 2022/2023.  

● Varje fastighetsägare ansvarar för att läsa av vid varje månadsskifte och 

meddela Claes Berglund, M124.  

● När månadsfakturan från Vattenfall kommit beräknas ett medelpris 

baserat på föregående månads elpris. (Exempel: elpriset för november 

2022 är 2,22 + moms).  

● Förbrukningen av el faktureras månadsvis i efterskott baserat på den 

månadens aktuella elpris för föreningen. Fakturan skickas per mejl eller 

Kivra, beroende på vad du har valt. Fakturan kommer att innehålla moms.  

● På fakturan utgår en administrativ avgift om 30 kr. Fakturan betalas 

inom 20 dagar 

 

Stämman beslöt i enlighet med styrelsens förslag: 

- Samfällighetsavgift så som skrivits under ”Beslut” ovan 

- Elavgifter motor- och kupévärmare enligt ovan 

- Laddning av  elfordon enligt ovan 

 

 

Ersättningar till styrelse och funktionärer 

Valberedningen Mikaela Stadig: 

Vi föreslår inga ändringar för året så det är samma som förra året. 

Däremot höjde vi en del förra året för att det inte  varit höjt på flera år. 

Ingen hade synpunkter på valberedningens förslag. 

Mötet beslutade enligt valberedningens förslag.   Se bilaga 4 
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15  Beslut om budget för 2023 

Styrelsen Nicklas:  

Serviceavgiften på undercentralen är högre än tidigare. Den behöver 

bytas. Avtal för service tecknat. 

Kostnader för ny belysning och vattenventiler har vi föreslagit tas ur 

fonden. 

Mediakostnader Värme, Vatten och El står för 65% av föreningens 

kostnader 

 Inga frågor ställdes på budgetförslaget. 

 Mötet beslutade enligt styrelsens förslag   Budget bilaga 5 

Ordförande/Claes: 

Innan jag lämnar över till valberedningen passar jag på att säga några ord. 

Som man förstår av styrelsens förslag till beslut vad gäller garagen, 

anläggningsbeslut o.s.v. så är det ganska mycket som ligger på styrelsens 

bord. Jag är inte så säker att styrelsen känner sig så uppskattad som 

styrelsen förtjänar. Jag sitter lite på sidan om styrelsen och tar del av 

konversation mellan styrelsens ledamöter och det är väldigt många frågor 

som kräver mycken tid och engagemang. Jag vill tacka er för det jobb ni 

gör och har gjort och för den styrelse som sen kommer. Det är inte alltid 

så tacksamt men behöver göras. Jag tycker också att var och en kan tänka 

till om man har möjlighet att bidra på något sätt framåt. Valberedningen 

har inte alltid en lätt uppgift och bor man i en samfällighetsförening så 

väljer man en boendeform där det följer med på köpet att man någon 

gång engagerar sig i någon eller några frågor annars finns det andra 

boendeformer som är mer lämpade. Jag har gett uttryck för detta i vår 

Facebookgrupp också men vill ta tillfället i akt att säga det här också. 

Nu lämnar jag över till Valberedningen 

16  Val av styrelse, övriga funktionärer samt valberedning 

Mikaela Stadig och Anna Ämtö: 

Valberedningen läste upp förslagen till val som ingick i underlaget till 

mötet. Det fanns två tillägg.  

Ordförande väljs på 1 år för att det också är nyval av Kassör och att de två 

valen inte ska ske samtidigt utan väljas omlott. 

Det andra är Sören Eriksson Stråhle som föreslås till ledamot i styrelsen  

som bor i samfälligheten men inte är formell fastighetsägare.  
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Ordförande: Det är lite tveksamt gentemot stadgarna för där står att 

styrelsen ska väljas bland fastighetsägarna. Jag tycker att om vi är överens 

om det på föreningsstämman och vi har en person som är beredd att 

jobba för föreningen. Det finns inget i lagen om förvaltning av 

Samfälligheter som säger att man  måste vara fastighetsägare utan det är 

våra egna stadgar som säger det. Därför tycker jag som privatperson att 

jag gärna såg att vi utsåg Sören trots att han inte står för lagfarten.  

 Ordet fritt 

 Finns fler förslag? 

Det kan vara fler ledamöter 

Val genomfördes funktion för funktion 

Vid val av Ledamot Sören Eriksson Stråhle* noterades att han välj för 1 år 

eftersom det är ett fyllnadsval  efter Anna Thunman som går ner till 

Suppleant. 

*Antecknades att Sören Eriksson Stråhle valdes med vetskap om att han 

inte är fastighetsägare men bor i fastigheten.  

Beslut 

Valen skedde med bifall i alla poster så som valberedningen föreslagit  

 se bilaga 6 

För Ekonomiadministration. Claes Berglund noterade att han inte väljs på 

stämman men fortsätter sitt uppdrag ändå. 

Längombud 2023/2024 byts efter städdagen på våren 

 

N/O P R S T U V Y Å Ä Ö 
M172 M164 M136 M124 B24 B38 B52 B76 B64 B104 B108 

 

17  Övriga frågor 

 

Ingen övrig fråga som gällde föreningens verksamhet eller fråga till 

styrelsen ställdes.  

18  Årsmötesprotokollet tillkännagivande 

Ordförande: Det finns ett förslag från styrelsen: 

Ett skriftligt exemplar i tvättstugan samt på föreningens hemsida 

Förslaget godkändes 
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19 Årsmötets avslutande  

Ordförande avslutade därmed årsmötet 

Avgående ledamöter avtackades   

May Nürnberg som varit ordförande i fem år, Nicklas Glimstad Gozzi som 

varit kassör och Stig Wessman, mångårig revisor, avtackades med 

blommor.  

 

Sekreterare Mötesordförande 

 

………………………………………….. …………………………………………. 

Gunnar Viktorsson Claes Berglund 

 

Justeras Justeras 

 

………………………………………….. …………………………………………. 

Mats Tägt Robert Svensson 

 

Bilagor: 

Närvarolista  och Fullmakter bifogas originalprotokoll 

1 Verksamhetsberättelse och budgetuppföljning 2022 

2 Revisionsberättelse 

3 Resultat- och balansräkningen 

4  Ersättning till styrelse och funktionärer 

5 Budget 2023 

6 Val av styrelse, övriga funktionärer samt valberedning 

Mer utförliga underlag till årsmötet hänvisas till hemsidan 


